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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Aanvoer honden uit buitenland  -  Transparantie

In de beleidsnota Dierenwelzijn 2019-2024 staat onder 6.1.2 Operationele doelstelling 2: 
verhogen van de transparantie van de aanvoer van honden uit het buitenland.

Elk jaar worden bijna 100.000 nieuwe honden in Vlaanderen geregistreerd. Ruim 19.000 
van deze honden worden commercieel aangevoerd vanuit het buitenland.

In de beleidsnota staat dat er meer informatie-uitwisseling zou gebeuren met de 
autoriteiten van de landen van herkomst. Tevens zou ook het toezicht op de 
transparantie van de handel in honden afkomstig uit het buitenland verhoogd worden.

1. Welke maatregelen heeft de minister in de periode 2017-2020 genomen om te 
voorkomen dat honden in zeer slechte omstandigheden in het buitenland worden 
gekweekt? Graag een overzicht per jaar.

2. Welke initiatieven gaat de minister ter zake nog nemen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 777 van 11 juni 2021
van ELS STERCKX

1. Mijn bevoegdheid voor dierenwelzijn is vanzelfsprekend territoriaal, dat wil zeggen 
dat ik geen zeggenschap heb over hoe buiten Vlaanderen met dieren omgegaan 
wordt. Ik kan dus geen directe maatregelen nemen om te voorkomen dat in het 
buitenland honden in slechte omstandigheden worden gekweekt.
Dit belet natuurlijk niet dat er vanuit Vlaanderen initiatieven genomen worden ter 
verbetering van het welzijn van honden en katten die in de EU in de handel komen. 
Zo is er de oprichting op Europees niveau van de “Voluntary Subgroup van het Animal 
Welfare Platform on Welfare in Pet Trade” waarin de Vlaamse dienst Dierenwelzijn 
erg actief is. Deze werkgroep doet voorstellen aan het AW Platform in verband met 
vervoer, identificatie en registratie van honden en katten en i.v.m. socialisatie van 
honden. 
Daarnaast is er op Vlaams niveau een bilateraal akkoord met de Hongaarse en 
Tsjechische overheid waarin bijkomende afspraken gemaakt worden met het oog op 
een grotere transparantie in de handel. Informatie wordt uitgewisseld over de 
stakeholders in de landen, over de wijze van overheidstoezicht en de eisen die gesteld 
worden aan de kwekers en in verband met identificatie en registratie. In het bijzonder 
met Hongarije wordt nu onderzocht of binnen Europa afspraken kunnen gemaakt 
worden over een uniforme benadering van de leeftijdsbepaling bij pups op basis van 
de tandformule.

2. Ik heb voorgesteld aan mijn Hongaarse collega om onaangekondigde controles van 
de Hongaarse kwekerijen in voornoemd protocol op te nemen evenals de 
mogelijkheid om aan de hand van het ID-nummer van elke ingevoerde pup de 
gegevens van de kweker te kunnen achterhalen. Wanneer blijkt dat deze afspraken 
met Hongarije aanvaard zijn en lopen, zal ik deze ook aan Tsjechië voorleggen.


